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متن پرسش

سلام علیکم: حدیثی از معصوم هست که می فرماید اگر کسی از بلایی بترسد و برای نرسیدن ان بلا به

خودش بیش از آن که مبتلا به آن بلا شود دعا کند که خدایا مرا مبتلا به این بلا نکن، خداوند هرگز او

را به آن بلا مبتلا نمی کند!!! یعنی اگر کسی برای حفظ ناموسش و یا مرگ فرزندش و یا رفتن آبرویش

و یا مبتلا به فقری که ایمانش از بین برود و... دعا کند واقعا هرگز چنین نمی شود؟!! متوجه تفاوت

این مسایل برای امتحان الهی هستم اما اگر نعوذ باالله کسی مشکلی برای ناموسش اتفاق بیفتد در

حالی که خود آن فرد به واقع متقی باشد چه؟ این موارد به واقع دلهره آورند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بالاخره ما وظیفه داریم در عین رعایت همهی جوانب و ایجاد زمینههای

لْنا ایمانی در خانه از خدا بخواهیم چنین بلاهایی برای ما به عنوان امتحان پیش نیاورد «رَبَّنا وَ لا تُحَمِّ

ما لا طاقَةَ لَنا بِه». موفق باشید


